
Anteckningar vid Styrelsemöte JRA 001105 kl 14.00 
 
Plats: Sekreterarens hus Änge, Frösön 
 
Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM IZR 
 
§1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat. 
 
§2. GHN utsågs till dagens justeringsman. 
 
§3. Föregående mötes protokoll justerades något och lades till handlingarna. 
 
§4. Rapporter: 
 Ekonomi: Kassören redogjorde för föreningens finnanser. Sålt pins för 525 kr till dags dato. 

Bankräkning egen fond 9300 kronor. Betalkonto 3036 kr efter uttag till verksamheten.  
 Contest: CVM redovisade månadstestens aktivitet, glädjande så ökar aktiviteten bland klubbens 

medlemmar. CQ WW SSB singel SM3WMV från TORPET. Inget svar från Jonatan ang CW-delen, 
avvaktar och hoppas. 

 Packet: Läget är att det testkörs ett INTERNETCLUSTER. Kontakten mot Sundsvall; 
kontaktpersonen där har varit utomlands fram till nu. Lasse tycker att det verkar som om det kommer 
att lösa sig inom en snar framtid. OrdF uttryckte önskemål om att ansvariga samverkade med 
"husansvariga" angående placering av olika former av utrustningar i och vid Torpet. Ordförande skall 
ta kontakt med Bosse-LKS ang detta. 

 Repeter: Inget speciellt att rapportera.  
 Samband: 9 dec "Offerdalingen". Inget om Härjedalen än. Sven-Henrik skall kolla med 

tävlingsledaren. Anmäl intresse via hemsidan eller direkt till Mats -UQD. 
 SI9AM Vissa aktiviteter på KV. Några utomstående har anmält intresse. Just nu bara 

trådantennen över vintern. Över 16000 QSO f n. Mast, mastvagn och antenn hemplockad av IKQ och 
SZW. Det behövs några timmars vård på vagnen i slutet på November, frivilliga anmäler sig till Sven-
Henrik-SZW 

 Torpet  Råttgift utlagt i förrådet. Klart med plogning i vinter, klart med grusning av vägen ner 
och sättningen på planen. Ev kan det behövas lite dräckning när det blir dags för grusningen runt 
Torpet. Ev flyttavagnen till plats vid förrådet. Spotlight och diplom monterade under städdagen som 
genomfördes enligt plan 

 VHF/UHF Arbetet med slutsteg och kablar som förut, GHN jobbar vidare. 
 QSL Möjligheten att lägga ut CALLbook på CLUSTRET. 
 Slutsteg Rack finns, nätagg på gång. PXO anmäler tidsbrist. Ev kan CVM, GHN 

 hjälpa Henke med bygget. 
 
§5. Beslut i samband med rapporterna 
 Beslutades att inte förnya 50 MHZ-tillståndet hos PTS. 
 Prioritera HF-slutsteget framför VHF-slutsteg. Ansvarig Henke -UKE 
 Beslutades att inköpa callbook på CD-rom under förutsättning att det går att läggga ut densamma på 

CLUSTRET inom tre månader. Ansvarig -CVM 
  
 
§6 Lokal "Bullenredaktör"? 
 TTW Clas har läst bullen under lång tid och han har anmält att han önskar att kliva av denna syssla 

med omedelbar verkan. CVM läser bullen i kväll på R6 m en temporär lösning. Ny bulleredaktör 
efterlyses, intresse anmäler till SZW. 

 
§7 Kvarstående frågor 
 UN-kursen inställd p g för få antal elever (endast 3 st anmälda) 
 SZW meddelar berörda. 
 Boken "Bli Sändaramatör" har nu kommit till klubben. 
  
 
§8 Övriga frågor 
 Nästa månadsmöte (december, ve 50, 14 dec) Traditionsenliga Luciafika på Torpet. Lasse CVM, VDX, 

GHN kan komma.  



 Nästa styrelsemöte söndagen den 3 december kl 14.00 hemma hos Lasse CVM 
 Äskande av medel inför nästa budgetår från sektionsansvariga lämnas till styrelsen, i första hand till 

IZR så snart som möjligt dock senast årsskiftet. 
 Julgransplundringen, försöken att knyta till oss ansvariga för denna verksamhet. Lördag vecka 102 

verkar vara en bra dag för detta. SZW förslag på "sammanhållande" är VDX, Sven-Henrik kontaktar 
VDX och diskuterar saken.  

 
 
Ordförande tackade deltagarna för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Tommy Häll/-IKQ 
Sekreterare 


